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Bij het interpellatiedebat is een aantal vragen gesteld. De wethouder heeft toegezegd de 
vraag met betrekking tot het verstrekken van het chronologisch overzicht van de 
contactmomenten tussen ambtenaren, wethouder college en de betreffende ondernemer 
schriftelijk te beantwoorden. Bijgaand treft u het opgestelde overzicht aan. 

 
- Een vergunningverlener heeft medio juni 2018 een gesprek gevoerd met de ondernemer  

over zijn plannen voor het vestigen van zijn bedrijf aan de Parallelweg met betrekking tot het 
voorstel over het  afwijken van zijdelingse perceelsgrens. De vergunningverlener heeft de 
ondernemer geadviseerd een schetsplan in te dienen. 
Voorafgaand aan dit gesprek had de ondernemer al contact gehad met de adviseur 
economische zaken/ bedrijfscontactfunctionaris (vanaf hier: De adviseur)van de Afdeling 
Ontwikkeling (Ontw). Met betrekking tot de mogelijkheid van vergunningverlening verwees 
de adviseur economische zaken  de ondernemer door naar de afdeling Veiligheid 
Vergunningverlening en Handhaving (VVH). 

- Op 27 juni 2018 is het schetsplan ingediend. 
- Na intern overleg en advies werd op 9 juli 2018 een mandaatadvies afgegeven voor het 

bouwen van het bedrijf buiten het bouwvlak, onder voorwaarde Bomen Effect Analyse (BEA). 
- Op 12 juli 2018 heeft de vergunningverlener de ondernemer geïnformeerd over het 

mandaatadvies (telefonisch) en welstand (per e-mail).  
- Op 30 juli 2018 is de BEA ontvangen. 
- Op basis van de BEA is intern advies gevraagd aan de groendeskundige van de afdeling 

Realisatie en Beheer  (hierna: de deskundige) mbt de BEA. Het ambtelijk advies week af van 
de opgestelde BEA. In eerste instantie was het advies het nieuwe  gebouw op 4 meter 
afstand van de perceelsgrens te bouwen. 

- Vervolgens zijn diverse contactmomenten geweest tussen de adviseur en de ondernemer 
(exacte momenten zijn n iet bekend) 

- Naar aanleiding van deze contactmomenten, gehanteerde argumenten en onderzoek van 
mogelijkheden, heeft een integrale afweging plaatsgevonden door de stedenbouwkundige, 
de deskundige en de adviseur, met als uitkomst bouwen op 2 meter van de perceelsgrens. 
Dit interne advies is van 12 september. 

- Op 13 september 2018 is  een gesprek geweest tussen de ondernemer, wethouder Swaans 
en de adviseur omtrent het plan. Het integrale advies werd tijdens dat gesprek al mondeling 
gemeld aan de ondernemer. 
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- Op 14 september 2018 heeft de adviseur een e-mail ontvangen van de ondernemer met 
argumenten waarom hij op voorhand niet in kan stemmen met het bouwen van het bedrijf 
op de 2 meter grens. 

- Op 18 september 2018 is de mandaatnota overhandigd aan het afdelingshoofd  VVH ter 
bespreking en accordering door wethouder Schellekens. In verband met de vakantie van 
wethouder Schellekens is de mandaatnota pas op 15 oktober getekend in het 
Portefeuillehoudersoverleg (Poho) door wethouder Schellekens. 

- Op 15 of 16 oktober 2018 heeft het afdelingshoofd VVH telefonisch contact gehad met de 
ondernemer  

- Op 17 oktober 2018 is door de behandelaar van de vergunning een formele brief gestuurd 
aan de ondernemer met de uitkomst van het advies en is gevraagd een aangepast schetsplan 
in te dienen. 

- Op 22 oktober 2018 is het plan opnieuw besproken in Poho.  
- Ook op 29 oktober 2018 was het plan van de ondernemer onderwerp van gesprek in het 

Poho.  
- Op 29 oktober 2018 om 16.00 uur belafspraak van wethouder Schellekens met de 

ondernemer . 
- Op 5 november is het plan opnieuw onderwerp van gesprek in het Poho. 
- Op 12 november 2018 is het plan weer in het Poho besproken. Naar aanleiding hiervan 

moest de behandelaar van de vergunning contact opnemen met de ondernemer met 
betrekking tot het indienen van de omgevingsvergunning. De ondernemer was hiertoe al 
uitgenodigd door wethouder Schellekens, maar er waren bij de ondernemer nog 
onduidelijkheden. 

- Op 19 november 2018 is het plan weer in het Poho besproken. 
- Op 19 november 2018 vond ook overleg plaats tussen het afdelingshoofd VVH, de 

deskundige, de vergunningverlener en de behandelaar van de vergunning. Dit naar 
aanleiding van de toezegging van wethouder Schellekens om toch medewerking te verlenen 
aan het bouwen op de perceelsgrens. 

- Op 22 november 2018 is de aanvraag omgevingsvergunning ingediend. 
- Op 5 december 2018 is schriftelijk door de vergunningverlener een verzoek om aanvulling 

verzonden aan de ondernemer; 
- Op 17 december 2018 is het concept collegevoorstel in het Poho besproken. 
- Op 17 december 2018 heeft wethouder Schellekens aan de behandelaar van de vergunning 

een e-mail gestuurd met de mededeling dat hij het niet eens is met het ambtelijk advies. Hij 
verzoekt het advies door te sturen voor behandeling in de collegevergadering van 18 
december. 

- Op 18 december 2018 brengt wethouder Schellekens het onderwerp ter sprake in het 
college. 

- Op 21 december 2018 vindt een gesprek plaats tussen de ondernemer, wethouder 
Schellekens en de gemeentesecretaris. 

- Op 21 december 2018 besluit het college om op grond van het vertrouwensbeginsel 
medewerking te verlenen aan de omgevingsvergunning en wordt de raad hierover 
geïnformeerd door middel van een raadsinformatiebrief. 
__________________________________________________________________________ 

 


